

2016 issue









Reads San J. RANHASI, Grand Hout! Careen Hely

LIGNE CORPS PERFECT BODY LRAPHAEL Aminoissante et raffermissante En agissant en synergie, notre trabement révolutionnaire uti-

lisant notre système de sculptage à la technologie exclusive ainsi que notre gamme de 3 produits coros hautement perfor mants PERFECT BODY - permettent de délivrer de remarquable ésultats, nettoment apparents et durables, en termes de mi ur et de fermeté du coro



THE PERFECT BODY PRODUCTS RANGE

Slimming and firming Acting in synergy, our revolutionary treatment as well as our three highly-efficient body products called PERFECT BODY use our sculpting system operating out of exclusive technology pro during remarkable results both visible and durable in terms of dy stimmers and firmings

OXY-SLIM

Un traitement minceur à l'oxygène pour affiner sa

l'équipe du recherche scientifique L.RAPHAEL, est parvenue à mettre au point un traitement minceur révolutionnaire. Non content de remodeler les contours, son action à long terme préserve l'hydratation de la peau pour un aspect rayonnant de



OXY-SUM is a slimming treatmoxygen to refine the silhouette.

The scientific search team L. RAPHAEL has succeeded in deve loping a groundbreaking alimming treatment. Not only does its long-run action reshape contours. It also preserves moisturisa

La Marque Suisse de Soins The Luxury cosmetic Cosmétiques de Luxe Leader dans les soins anti-âge

LRAPHAEL Genève, marque suisse leader dans le domaine des soins cosmétiques antiâge offre les traitements cosmétiques les plus efficaces en matière de soins de la peau et des technologies de pointe exclusives qui ont catapulté L.RAPHAEL Genève à l'avant-garde des soins anti-âge. L.RAPHAEL Genève est un pionnier dans les traitements, les soins médicaux et le bien-être et a véritablement révolutionné la science des soins de la peau avec son brevet exclusif LEC 40.

LRAPHAEL Genève opère actuellement dans certaines des plus belles villes et stations du monde. La première Maison L.RAPHAEL a été lancée en 2005 rue du Rhône, la plus prestigieuse rue commerçante de Genève.

En mars 2012, la marque a installé son premier Beauty Spa au sein du légendaire Grand Hyatt Hôtel Martinez à Cannes sur la Croisette. Celuici a été suivi par l'ouverture en 2013 de deux nouveaux établissements à New York: le Beauty Spa L.RAPHAEL à l'Hôtel Four Seasons et la Maison L.RAPHAEL en plein centre de Manhat-

En décembre 2015, le Beauty Lab by LRAPHAEL, première franchise de la marque, a ouvert ses portes à Almaty au Kazakhstan.

L.RAPHAEL débute l'année 2016 avec l'implantation de sa deuxième adresse au sein d'un hôtel aux Etats Unis: l'Hôtel Montage Beverly Hills. Le Spa Montage Beverly Hills featuring L.RAPHAEL offre les soins antiâge, beauté et minceur de haute technologie L.RAPHAEL juste à temps pour la saison des Oscars 2016, l'un des évènements les plus importants de Los Angeles.

Egalement, L.RAPHAEL a signé un partenariat avec la très renommée conciergerie de luxe Quintessentially Travel qui propose dorénavant les Beauty Cruises L.RAPHAEL au Grand Hyatt Cannes Hôtel Martinez

products brand from Switzerland The Anti-aging care products leader

L.RAPHAEL

RAPHAEL Genève is the Swiss leading brand in the field of anti-aging care products. Offering the most efficient cosmetic treatments in terms of skincare and state-to-the-art technologies, L RAPHAEL is positioned at the cutting-edge of anti-aging care products. L. RAPHAEL Genève stands as a pioneer in treatments, medical care and well-being. The Swiss brand has truly revolutionized skin care science with the exclusive LEC 40 patent.

Today, L. RAPHAEL is operating in the most beautiful cities and stations in the world. The first L. RAPHAEL house was launched in 2005 on the Rhône street which is the most prestigious shopping street in Geneva.

In March 2012, the brand settled its first Beauty Spa within the legendary Grand Hyatt Hôtel Martinez in Cannes on the Croisette. The following year, two new spa facilities were started up in New York - the L RAPHAEL Beauty Spa within the Four Seasons Hotel and the L. RA-PHAEL House in downtown Manhattan.

In December 2015, the Beauty Lab by L. RA-PHAEL, the brand leading franchise opened its doors at Almaty, Kazakhstan.

L. RAPHAEL begins the year 2016 by implementing its second spa facilities within the Montage Beverly Hills Hotel in the United States. The Montage Beverly Hills Hotel featuring L. RAPHAEL offers high-tech anti-aging, beauty and slimming products that perfectly match the most important event in Los Angeles - the 2016 Oscar season.

L RAPHAEL has also signed a partnership with the renowned brand Quintessentially Travel specialised in luxury concierge services. From now on, the brand offers L. RAPHAEL Beauty cruises at the Grand Hyatt Cannes Hôtel Martinez